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Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka o podejmowanych przedsięwzięciach w okresie międzysesyjnym    
od dnia 30.12.2019r. (XVIII Sesja RM i G) - do dnia 27.01.2020r. (XIX Sesja RM i G) 

 
 
 

Sz. Panie i Panowie Radni, 
                                                                                                                                 Panie Burmistrzu, 

zaproszeni goście i wszyscy przybyli 
na dzisiejszą XIX Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka 

 
 

Informacja 
Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka 

o podejmowanych przedsięwzięciach. 

 
 

         W niniejszym okresie międzysesyjnym od dnia 30.12.2019r. do dnia 27.01.2020r. poczyniłem 
następujące działania: 

 
I. Czynności organizacyjne - techniczne: 

 
1. Podpisałem i przesłałem podjęte przez Panie i Panów Radnych uchwały wraz z załącznikami z XIX Sesji Rady 

Miasta i Gminy zgodnie z kompetencjami ustawowymi wymaganym organom, tj. RIO i Wojewodzie 
Wielkopolskiemu, do publikacji w Dzienniku Urzędowym i Biuletynie Informacji Publicznej - BIP: 
http://bip.gminawysoka.pl/?c=645 

 

II. Przygotowanie Sesji: 
 

1. W uzgodnieniu z Burmistrzem MiG i Sekretarzem Urzędu Panią Haliną Borowczyk oraz Wiceprzewodniczącą  
Panią Emilią Dembińską przygotowałem projekt porządku dzisiejszej Sesji oraz zarządziłem jej posiedzenie 
na dzień 27 stycznia 2020r.  
Informacja o posiedzeniu Sesji została opublikowana w dniu 14.01.2020r. na  (BIP) Biuletynie Informacji 
Publicznej - http://bip.gminawysoka.pl/?c=217 ; http://bip.gminawysoka.pl/?c=603 oraz aplikacji E-sesja  
- szczegóły porządku obrad wraz z załącznikami - http://api.esesja.pl/posiedzenie8/73086 

 

III. Uczestniczyłem lub brałem udział:  
 

1. Na zaproszenie Marszałka Województwa Wielkopolskiego Pana Marka Woźniaka brałem udział w dniu 04 
stycznia 2020r. w spotkaniu Noworocznym 2019/2020 które odbyło się w Auli Uniwersytetu im. Adama 
Mickiewicza w Poznaniu. W programie spotkania było między innymi: Wystąpienie Marszałka ; Wręczenie 
Nagrody im. Ryszarda Kapuścińskiego, koncert Nataszy Urbańskiej. 
 

IV. Interpelacje i zapytania sesyjne  i pisma wnioski – uwagi przekazałem Panu Burmistrzowi, które 
przedstawię w pkt. porządku dzisiejszej Sesji: 

   

1. Interpelacja sesyjna nr 79 Radnego Marka Jóźwiny  z dnia 30.12.2019 r. dotycząca odtworzenia granicy 
drogi i rowów w Czajczu. 

 
 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=645
http://bip.gminawysoka.pl/?c=217
http://bip.gminawysoka.pl/?c=603
http://api.esesja.pl/posiedzenie8/73086
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2. Interpelacja sesyjna nr 80 Radnego Marka Jóźwiny  z dnia 30.12.2019 r.  dotycząca  montażu lampy przy 
przystanku w Czajczu. 

3. Interpelacja sesyjna nr 81 Radnego Marka Jóźwiny  z dnia 30.12.2019 r.  dotycząca zwiększenia 
bezpieczeństwa na wyjeździe z parkingu przy sali sportowej w Czajczu. 

4. Interpelacja międzysesyjna nr 82 Radnego Bartłomieja Noculaka  z dnia 17.01.2020 r.  dotycząca przycinki 
drzew wrastających w linię energetyczną wzdłuż ul. Szkolnej. 

5. Interpelacja międzysesyjna nr 83 Radnego H. Stańczyka z dnia 17.01.2020 r. dotycząca wykonania przejścia 
dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Słonecznej – ul. Dworcową. 
 

celem ich rozpatrzenia i przyjęcia do realizacji z jednoczesnym udzieleniem wyczerpujących pisemnych 

odpowiedzi wraz z publikacją w rejestrze interpelacji i zapytań na BIP – adres: http://bip.gminawysoka.pl 

/?c=700. 

 

V.  Przekazałem Panu Burmistrzowi / Pani mecenas - pisma – wnioski: 
 
1. Pismo Radnego Henryka Stańczyka z dnia 14.01.2020r. skierowane do Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie 

podania informacji w zakresie wydatków z budżetu gminy  związanych z organizacją powitania Nowego 
Roku.  

2. Pismo Przewodniczącego Rady do Burmistrza Miasta i Gminy z dnia 20.01.2020r. w sprawie udzielonej 
odpowiedzi na interpelację nr 80 Radnego Marka Jóźwiny. 

3. Pismo Radnego Henryk Stańczyka z dnia 14.01.2019r. odnośnie uwag do projektu uchwały z dnia 
09.01.2020r. dotyczące opłaty za zajęcie pasa drogowego. 
 

VI. Przekazałem innym jednostkom pisma – wnioski - interwencje: 
  

1. Pismo z dnia 14.01.2020r. do Dyrektora OUK w sprawie podania informacji  w sprawie wydatków 
związanych z organizacją powitania Nowego Roku 2020r. 

2. Zgłosiłem ustnie w dniu 24.01.2020r. prośbę do Pani Kierownik ZGK o podjęcie starań celem harmonijnego 
zabezpieczenia obsługi wywozu ścieków socjalno – bytowych z ternu naszej gminy z uwagi na liczne 
telefoniczne interwencje mieszkańców.  
  

VII. Przekazanie dokumentów i pism oraz odpowiedzi Pana Burmistrza Paniom / Panom Radnym  
z wykorzystaniem aplikacji e - Sesja lub przekazuję korespondencję (dokumenty – pisma) do 
wiadomości / wglądu w Biurze Rady - otrzymaną w okresie  od  30.12.2019r. do dnia dzisiejszego, 
tj. 27.01.2020r. do dnia dzisiejszego jak: 

 
1. Opinia RIO w Poznaniu z dnia 3.01.2020 r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 

Miasta i Gminy Wysoka. 
2. Opinia RIO z dnia 3.01.2020 r.  o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w uchwale budżetowej na 

2020 rok. 
3. Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego  pismo KN-I.4131.1.549.2019.6 z dnia 03 stycznia 

2020r. dotyczące uchwały nr XVI/107/2019 RMiG Wysoka z dnia 27 listopada 2019r. 
4. Pismo Prezesa OSP Wysoka  z dnia 30.12.2019 r. dotyczące wyjaśnienia odnośnie propozycji budowy nowej 

jednostki. 
5. Pismo  Pani G.T. z dnia 13.01.2020 r.  w sprawie uregulowania wykupu działki nr 573 położonej w Wysokiej. 
6. Odpowiedź Dyrektora Ośrodka Upowszechniania Kultury w Wysokiej dotyczące poniesionych wydatków  

z związku z powitaniem Nowego Roku.  
7. Pismo Polskiego Związku Wędkarskiego - Koło w Wysokiej z dnia 10.01.2020 (wpływ do tut. Urzędu -  

22.01.2020 r.) dotyczące pilnej interwencji w sprawie przedłużenia dzierżawy jeziora w Starem. 
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VIII. Podziękowania:  
 
1. Wyrażam podziękowania Wiceprzewodniczącej Pani Emilii Dembińskiej za reprezentowanie tut. Rady  

z powodu niemożliwości udziału Przewodniczącego Rady na zebraniu Zarządu Miejsko-Gminnego Związku 
OSP RP w Wysokiej w dniu 11.01.2020r. 
O ile Pani Wiceprzewodniczącej z w/w zebrania nasunęły się jakieś spostrzeżenia, uwagi lub wnioski, to jest 
możliwość ich przedstawienia osobiście Paniom / Panom radnym - Państwu. 

2. Wyrażam podziękowania Przewodniczącemu Komisji Budżetowo – Gospodarczej Panu Stanisławowi 
Grzybowskiemu za wspólny udział w dniu 21 stycznia 2020r. w wizji w terenie na drogach położonych  
w sołectwie Wysoczka i Mała Wysoka. 
 

IX. Wnioski Sołtysów i Przewodniczących Rad Sołeckich: Brak. 
 
X. Zaproszenia, które wpłynęły do Rady / Przewodniczącego Rady: 

 
1. Zaproszenie Polskiego Związku Wędkarskiego - Koło miejsko – gminne w Wysokiej z dnia 10.01.2020 (wpływ 

do tut. Urzędu -  22.01.2020 r.) na zebranie sprawozdawczo – wyborcze, które jest zaplanowane na dzień 
02.02.2020r. 

2. Zaproszenie (pismo WIR/Piła/05/2020) z dnia 14.01.2020r. Przewodniczącego Rady Powiatowej WIR w Pile 
na posiedzenie Rady Powiatu, które planowane było na dzień 23 stycznia 20202r. w porządku którego była 
między innymi sprawa budowy biogazowi na terenie gminy Wysoka oraz bieżące informacje na temat 
działań ARiMR w Pile. 

3. Zaproszenie Burmistrza na spotkanie z sołtysami gminy Wysoka, które zostało wyznaczone na dzień 
28.01.2020r. 
 
 

              Za w/w zaproszenia bardzo dziękuję.  
 

               
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                 Przewodniczący  

                                                                                                  Rady Miasta i Gminy Wysoka  

 
 
                                                                                                          
                                                                                                             Henryk Stańczyk 

 
 
 
 
 
 
Wysoka, dnia 27.01.2020r. 
 


